
 
 

Utvalg:  Hammerfest Ungdomsråd 

Møtested:  Kommunstyresalen, Rådhuset og Storstua, Ungdomshuset :bootleg  

Dato:   24.11.2011 

Tid:   16:00 

 

Medlemmer som møtte: 

Navn: 

Fredrik Næss Sivertsen  10. klassetrinn Breilia Skole 

Vilde Olaussen  Hammerfest Videregående Skole 

Kathrine Næss Holmgren 10. klassetrinn Breilia Skole 

Gard Orvik Nilssen   Hammerfest Videregående Skole 

Sina-Marie Hatlem  9. klassetrinn Fjordtun Skole 

Ørjan Pedersen  10. klassetrinn Forsøl Skole 

 

Medlemmer som ikke møtte: 

Kristoffer Mathisen  Hammerfest Videregående Skole 

 

Dette utgjør 7 av 8 medlemmer. Det mangler per tiden ett medlem. Det jobbes med saken. 

 

Fra sekretariatet møtte: 

Mads Jørgen Astorsen  Ungdomskonsulent 

 

Sakliste 

 

Saksnr.  Innhold 

 

Godkjenning av innkalling. 

HUR 12/11  Møte med ”barn og unges representant” Åse Kongsbakk.  

Orientering om administrasjonens forslag til økonomiplan 2012 – 2015. 

HUR 13/11 Behandling av Økonomiplan 2012 – 2015. 

HUR 14/11 Profilering av ungdomsrådet 

HUR 15/11 Utlysning av midler til ungdomsprosjekter 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Innkalling – enstemmig vedtatt.  

HUR 12/11  Møte med ”barn og unges representant” Åse Kongsbakk.  

Orientering om administrasjonens forslag til økonomiplan 2012 – 2015. 

Åse Kongsbakk orienterte om sin rolle som ”Barn og unges representant” i Hammerfest kommune, 

og hvordan hun og ungdomsrådet kan være til hjelp for hverandre for å gi barn og unge i 

Hammerfest gode oppvekstrammer.  

Åse forklarte at hennes oppgaver i hovedsak går på å være Barn og unges representant i saker som 

omhandler arealplaner i kommunen, som styres av plan- og bygningsloven. 

Videre orienterte hun om en del tiltak for å bedre bolyst og oppvekstrammene for barn og unge i 

Hammerfest sentrum, som er blant ”Ikke prioriterte tiltak” i administrasjonens forslag til 

Økonomiplan 2012 – 2015.  

 

HUR 13/11 Behandling av Økonomiplan 2012 – 2015. 

I felles diskusjon kom Hammerfest ungdomsråd frem til at de ønsker å gi følgende innspill på 

administrasjonens forslag til Økonomiplan 2012 – 2015. Se vedlegg på neste side. 

 

HUR 14/11 Profilering av ungdomsrådet 

Ungdomsrådet vedtok at Gard fikk i oppgave å etablere en offisiell side for Hammerfest 

Ungdomsråd på Facebook. 

Ungdomsrådet ønsker å lage en logo til bruk i profilering. 

En mulighet er å utlyse en logokonkurranse for å få inn forslag til logo for Hammerfest 

ungdomsråd. Vinnerbidraget kan for eksempel premieres med gavekort. Saken behandles videre på 

neste møte i ungdomsrådet. 

 

HUR 15/11 Utlysning av midler til ungdomsprosjekter 

Hammerfest Ungdomsråd har pr. 24.11.2011 kr. 10.000 i midler tilgjengelig til ungdomsprosjekter 

i Hammerfest kommune. 

Ungdomsrådets medlemmer skal bruke den offisielle facebook siden til å spre informasjon om 

søknadsrunden. Hver representant skal også spre ordet om søknadsrunden til lag og foreninger, 

venner og kjente i Hammerfest.  

Søknadsfrist blir siste dag før neste møte i Hammerfest Ungdomsråd. 

 



 

Vedlegg 1: HUR 13/11 - Behandling av Økonomiplan 2012 – 2015. 

Ungdomsrådets innspill til ”Ikke prioriterte tiltak” i 
administrasjonens forslag til Økonomiplan. 

Hammerfest ungdomsråd ønsker å gi innspill på administrasjonens forslag til 

Økonomiplan 2012 – 2015. Ungdomsrådet ser at flere tiltak som kan styrke trivsel og 

bolyst blant kommunens unge, er blant ”Ikke prioriterte tiltak”. Ungdomsrådet ønsker 

at det bør vurderes å finne midler i økonomiplanen til å gjennomføre følgende tiltak. 

INV.KS 13/2012  Opprustning av Sjøgata/Rådhusplassen 
Dette burde bli prioritert fordi det vil skape økt trivsel og en penere by. En satsning på dette vil gi 

bolyst til byens ungdommer. Opprustningen vil gi hammerfestungdom lyst til å flytte hjem etter 

endt studium. Opprustningen kan også føre til at nye ungdommer vil gjøre byen til sitt hjem. 

Ungdommen er fremtida. hvis vi ønsker å se Hammerfest vokse må vi gjøre byen mer attraktiv.  

 {Dette gjelder også for 
- INV.KS 18/2012  Strandpromenade 

- INV.KS 21/2012  Grønnsone rundt Storvannet 

- INV. KS 24/2012 Grønne områder} 

INV.KS 31/2012  Lys/vedlikehold på skøytebanen ved Staller 
Skøytebanen ved hallen har potensialet til å bli et attraktivt fritidstilbud. Skøytebanen er situert i 

nærheten av populære boområder for familier med ungdom. Det som vil gjøre denne skøytebanen 

aktuell er en satsning på belysning. Dette er et viktig tiltak for at skøytebanen skal kunne brukes i 

mørketiden. Det er som de fleste vet vanskelig å gå på skøyter i mørke.  Belysning og vedlikehold 

ønskes til skøytebanen for å gi ungdom i Hammerfest et godt fritidstilbud, også på vinteren.  Ved 

vedlikehold og belysning kan man også unngå eventuelle ekstrakostnader, da i form av skader. 

Fysisk fostring er en god bonus ved dette tiltaket. 

INV.KS 34/2012  Oppussing av kafe/loftstue på Bootleg 
Ungdommens hus i Hammerfest (:bootleg) har ikke blitt oppusset siden det først ble åpnet i 2003. 

Det meste av husets interiør har heller ikke blitt skiftet ut, og er synlig slitt av bruk. Vi ønsker at 

:bootleg skal kunne være en samlingsplass for unge. Bootleg vil kunne gi et enda bedre tilbud hvis 

det får midler til å pusse opp. En sosial samlingsplass bør være innbydende, og skape trivsel. 

Nedslitte møbler og lokaler bidrar ikke til dette. Ungdom må ha en rusfri plass til å samle seg, 

uansett religion eller hudfarge. 

 


